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Erritsø GIF Rugby afdeling 

Mødet

Dato: 11-06-14

Tidspunkt: 19:00 - 21:30

Titel: Bestyrelsesmøde

Sted: Hos Poul

Gruppe:  Bestyrelsen

Deltager: Fie Severinsen Bøgh
Henrik Nørman Christensen
Jan Nielsen
Kurt Due Petersen
Morten Jørgensen
Niels Hejslet
Poul Lykkegaard

Med på årsplan: Ja

Afholdt: Ja

Arkiveret: Ja

 

Dagsorden

Dagsorden 
 
-Pk 1 . Opfølgning af referat, godkendelse af dagsorden samt årsplan 
 
-PK2. Økonomi 
 
-PK 3 Div udvalg. 
 
Sponsor: 
 
Klubhuset: 
 
Senior:  
 
Ungdom:  
 
EGIF: 
 
 
-PK 4. Indkommende post.  
 
-PK 5. Arrangementer 
 
-PK 6. evt. herunder næste møde 
Vedhæftede �ler: 
Ingen �ler

 

Referatet

Deltagere: Poul, Henrik, Bubsi, Niels og Kurt. Afbud fra Fie. 
 
Pkt. 1 
Referat godkendt. 
Bubsi har styr på Sommer Sjov. 
Årsplan gennemgået og opgaver tjekket.

Pkt. 2 
P.T. overskud på 17.500 kr. og generelt ser økonomien positiv ud.  
Vi sparer muligvis busudgifterne til efteråret ved at lave seniorspillerne køre selv. Vi evaluerer på det ved næste møde inden turneringen
starter. 
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Vi har fået 6000 kr. til afvikling af Sommer Sjov. 
 
Pkt. 3 
Sponsor: Vi laver trøjer til et ungdomshold med Frøs på brystet. 
Klubhus: Lange og Kasper tager fat igen med at få styr på det. Bubsi arrangerer rengøringsdag d.21/6.

Senior: Vi holder møde i starten af august. 
Vi har tabt turneringens tre første kampe. 
Der arbejdes på at få et hold med til DM 7’s.

Ungdom: Har været på tur til Frankrig, en rigtig god oplevelse. To forældre deltog som hjælpere. 
Vi holder Ferie Sjov d.8/7 og d.22/7 kl.16-18.  
P.T. 23 spillere der har stor spillemæssig fremgang. 
Holder afslutning tirsdag d.17/6 med Beach Rugby og bål på Østerstrand. 
Der er 8 tilmeldte til Rugby Sommerlejr i Spjald.

EGIF: Vi har fået 4600 kr. af Team Ungdom til spillertøj til ungdom. 
Kurt har deltaget i to møder ang. �ytning af fodblodafdelingens klubhus. 
 
Pkt. 4 
Invitation til reception i Aalborg i anledning af Jubilæum. Vi deltager ikke. 
Forspørgelse om vi vil stille med nattevagter ved fodboldstævne. Vi takker nej da økonomien ikke er atraktiv.  
Rykker for timer ved Rema 1000 fest. Niels sender svar til Henriette. 
Invitation til DM 7’s. Poul hænger den op i klubhuset. 
Info brev fra DRU om a�yst landskamp. Vi er rystede og vil bede om redegørelse over den økonomiske konsekvens. 
 
Pkt. 5 
Møde i Jubilæumsudvalget onsdag d.18/6 kl.20.00. 
 
Pkt. 6 
Bubsi arrangere oprydningsdag i klubben d.21/22-6. 
 
Pkt. 7 
Næste møde d.30/7 kl.19.00


